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Skrivelse 
 
Får Brommas ungdomar sina röster hörda?

Lokalpolitiken har en påverkan även på unga människors dagliga liv. Ungdomsgårdar 
förflyttas, skateboardramper rivs och anslag till barn, kultur, och fritid minskar. 

Under tidigare mandatperioder fanns det ett ungdomsråd inom Bromma stadsdelsnämnd - ett 
försök att ge unga Brommabor en röst i den politiska processen på lokal nivå. Med stor 
respekt för ungdomarnas stora engagemang i ungdomsrådet fungerade rådet med växlande 
framgång och man måste ställa frågan om upplägget kanske inte alltid har varit 100% 
optimalt. 

Däremot råder det knappast något tvivel om att ett ungdomsråd (eller ett liknade format) har 
en viktig funktion. Det är betydelsefullt att unga människor får möjligheten att vara delaktiga 
och att genom sitt eget arbete lära sig hur politiken fungerar.

I dagsläget har Bromma inget ungdomsråd och engagemanget från förvaltning och de 
blågröna partierna i denna fråga framstår som förvånansvärt lågt.

Vi socialdemokrater i Bromma vill se en betydligt högre ambitionsnivå där Brommas 
ungdomar är delaktiga och får sina röster hörda. Med dagens tekniska möjligheter borde det 
vara lätt att skapa en bättre fungerande plattform - ett forum för Brommas ungdomar att 
diskutera lokalpolitik och vara delaktiga. 

Därför ställer vi följande frågor: 

1. Hur ser förvaltningen på unga Brommabors politiska delaktighet?

2. Vilka möjligheter finns det för Brommas ungdomar att vara med och diskutera politik 
på lokalnivå idag?


